



الشركة العمانية الأوروبية للصناعات الغذائية ش.م.ع.ع.
Omani Euro Food Industries S.A.O.G.

OEFIGO/GM/85/25

OEFIGO/GM/85/25

29 July 2025

٢٩ يوليو ٢٠٢٥

After Compliments

تحية طيبة وبعد

Subject: invitation to virtual discussion

الموضوع: دعوة للمناقشة الافتراضية

We are pleased to invite the shareholders to participate in a live interactive session which will be held on Tuesday 05th August 2025, at 11.00 AM,. The discussion session will cover the company's un-audited financial results for the 6 months ended on 30/06/2025, which was disclosed in MSX website on 22/07/2025.

يسرنا دعوه المساهمين الكرام للمشاركة في جلسة مناقشة مباشرة ، يوم الثلاثاء الموافق ٥ أغسطس ٢٠٢٥ م ، الساعة ١١:٠٠ صباحا . سنتناول الجلسة مناقشة النتائج المالية غير المدققة للشركة للأشهر الستة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥ م والتي تم نشرها على موقع بورصة MSX بتاريخ ٢٢ يوليو ٢٠٢٥ م.

The session will be held virtually and can be accessed through the following details:

ستعقد الجلسة افتراضيا ويمكن الوصول إليها من خلال التفاصيل التالية:

<https://us02web.zoom.us/j/87190357641?pwd=3l7pzZtEywovLermjf4O6NcF058LOG.1>

<https://us02web.zoom.us/j/87190357641?pwd=3l7pzZtEywovLermjf4O6NcF058LOG.1>

Meeting ID: 871 9035 7641
Passcode: 272071

Meeting ID: 871 9035 7641
Passcode: 272071

In case of any queries, please do not hesitate to contact us on Khalsa.Accounts@oefi.om
Or phone : 99671767

في حالة وجود أي استفسارات، لا تتردد في الاتصال بنا على Khalsa.Accounts@oefi.om
أو الهاتف: ٩٩٦٧١٧٦٧

Finance Manager
المدير المالي.

